
 

Prítomní:  Miroslav Richtárik, predseda Komisie pre riadenie II.ligy 
 

   MFK Tatran Liptovský Mikuláš 
1.FC TATRAN Prešov 
KFC Komárno 
MŠK Žilina 
FK Pohronie Žiar nad Hronom Dolná Ždaňa 
ŠK Slovan Bratislava futbal B 
Spartak Myjava 
FC ŠTK 1914 Šamorín 
MŠK Považská Bystrica 
MŠK Púchov 
SLAVOJ TREBIŠOV 
FC Petržalka 
MFK Dolný Kubín 
Futbalový klub Spišská Nová Ves 
OFK Malženice 
 

Ospravedlnený: FK Humenné 

   

Prizvaní:  Peter Pálenčík, generálny sekretár SFZ 
Tomáš Fodrek, tajomník DK SFZ 

   Jaroslav Šišolák, manažér mediálnych a lic.práv SFZ  
   Monika Jurigová, riaditeľka PR 
   Branislav Sarňák, senior PR manažér 
   Petra Dvorožňáková     
 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Voľba  12 klubov z II. ligy v zmysle stanov SFZ s právom delegovať riadnych 

delegátov Konferencie SFZ na obdobie do 30.6.2024 
3. Zhodnotenie súťažného ročníka 2022/2023 
4. Informácie k súťažnému ročníku 2023/2024 
5. Informácia k licenčnému konaniu II. ligy SFZ 
6. Diskusia 
7. Ukončenie 

 

 

 

 

Zápisnica 
z pracovného stretnutia klubov II. ligy mužov, 

konaného dňa 3. júla 2023 v sídle SsFZ 
Banská Bystrica 

 

 



K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie pre riadenie II.ligy a vedúci 
oddelenia riadenia súťaží SFZ Miroslav Richtárik. Po otvorení a úvode pracovného 
stretnutia odovzdal slovo generálnemu sekretárovi Petrovi Palenčíkovi, ktorý ozrejmil 
vyriešenie záväzkov riadiaceho orgánu SFZ voči klubom z predchádzajúcej sezóny do 
konca mesiaca júl 2023. 

 

K bodu 2: Voľba  12 klubov z II. ligy v zmysle stanov SFZ s právom delegovať 
riadnych delegátov Konferencie SFZ na obdobie do 30.6.2024 

Predmetné hlasovanie voľby 12 klubov za profesionálny futbal – zástupcov na 
konferencie SFZ do 30. júna 2024 uviedol predseda komisie Miroslav Richtárik. 

Hlasovalo 15 klubov (1 neprítomný) II. ligy SFZ. Voľba sa konala tajným hlasovaním. 

Zvolení noví členovia na Konferenciu SFZ do 30. júna 2024: 

MFK Tatran Liptovský Mikuláš, 1. FC TATRAN Prešov, KFC Komárno, FK Pohronie Žiar 
nad Hronom Dolná Ždaňa, Spartak Myjava, FC ŠTK 1914 Šamorín, MŠK Považská 
Bystrica, MŠK Púchov, SLAVOJ Trebišov, FC Petržalka, MFK Dolný Kubín, Futbalový 
klub Humenné 

 

K bodu 3: Zhodnotenie súťažného ročníka 2022/2023 

Miroslav Richtárik zhodnotil uplynulý ročník II.ligy  s. r. 2022/2023: 

• celkový priebeh súťaže 
• záver súťaže (baráž, postupujúce a zostupujúce mužstvá) 
• prehľad a štatistiky hráčov U21 pre jednotlivé družstvá (jesenná + jarná časť) 

Následne sa ujal slova tajomník disciplinárnej komisie Tomáš Fodrek, ktorý 
predniesol príspevok v nasledovnom znení: 

• zhodnotil a opísal pôsobnosť disciplinárnej komisie 
• vyhodnotil súťažný ročník 2022/2023 z hľadiska klubov a DK 

ü DK udelila 26 upozornení 
ü DK udelila 4 pokarhania 
ü Iné sankcie 
ü Ukázal prehľad disciplinárnych previnení jednotlivých klubov 
ü Zverejnil súhrn finančných pokút klubov II.ligy 

Po zhodnotení súťažného ročníka 2022/2023 bol vymedzený priestor na 
otázky. 

1. FC Tatran Prešov vyslovil otázku voči SFZ, týkajúcu sa povinností  klubov, 
zabezpečiť ochrannú sieť v priestore fanúšikov hostí smerom k trávnatej ploche. 

o k predmetnej otázke sa vyjadrí predseda KDL, po konzultácii s KŠI 
 

Následne tajomník DK Tomáš Fodrek pokračoval vo svojom vystúpení: 

• predstavenie novely Disciplinárneho poriadku s účinnosťou od 1.7.2023 



ü novelizovaná poľahčujúca okolnosť oznámenia disciplinárnemu orgánu 
identifikačné údaje diváka, ktorý sa dopustil hrubého nešportového 
správania sa 

ü podmienečné upustenie od výkonu zvyšku disciplinárnej sankcie 
ü záväzky po splatnosti 
ü vylúčenie hráča po druhej žltej karte  

• v súčasnosti pôsobí v Komore pre riešenie sporov 16 zástupcov + predseda 
a podpredseda a vzhľadom na skutočnosť, že v októbri 2023 sa končí mandát 
niektorým členom Komory pre riešenie sporov, bola začatá nová iniciatíva s 12-
timi zástupcami + predseda a podpredseda v tomto zložení:  

ü 4 zástupcovia za kluby 
ü 4 zástupcovia za hráčov 
ü 4 zástupcovia za trénerov 

• prediskutovanie článku 37 k novele Disciplinárneho poriadku 
ü vznesená otázka klubov, ako správne urobiť zápis do ISSF systému, keď 

je vylúčený tréner a nemôže byť v stretnutí na lavičke náhradníkov 
o  odpoveď poskytol predseda KDL 

 

K bodu 4 a 5: Informácie k súťažnému ročníku 2023/2024 

Predsedajúci otvoril predmetný bod a hneď v úvode odovzdal slovo Jaroslavovi 
Šišolákovi, manažérovi mediálnych a licenčných práv SFZ, ktorý prítomných 
oboznámil, že:  

ü vysielateľ II. ligy bude len JOJ šport a Niké TV 
ü potreba zabezpečenie požadovaného internetového pripojenia na prenos 

II.ligy 
ü VAR systém a jeho využitie len v baráži o postup do najvyššej súťaže 
ü odporučenie pre zakúpenie SD kariet kompatibilných s kamerami TV 

JOJ 
ü akreditácie TV na stretnutia II.ligy 

Späť si vzal slovo predseda komisie pre riadenie II.ligy a vedúci oddelenia riadenia 
súťaží SFZ Miroslav Richtárik a prerokoval informácie k súťažnému ročníku 
2023/2024 v nasledovnom znení: 

• vyhlásenia k záväznej prihláške pred začiatkom súťaže 
• bannery a logo II. ligy, elektronické tabule a stojany na lopty 
• súčasný prehľad stavu certifikácie štadiónov 
• termínová listina jesennej a jarnej časti 
• postup výroby zasielania IPRT kariet a ich použitie 
• zápasové lopty Adidas Al Rihla OMB na celý súťažný ročník 
• vyznačenie technickej zóny  
• sanitka a lekár počas súťažných stretnutí 
• bezpečnostní manažéri a hlavní usporiadatelia 
• ozrejmenie zostupujúcich a postupujúcich mužstiev  
• „farmy“ v zmysle novelizovaného SP v súčinnosti s II. ligou 
• priebeh licenčného konania pre nový súťažný ročník a udelenia licencie 
• delegáti zväzu a ich pôsobenie v stretnutiach II.ligy 



 

K bodu 6: Diskusia 

1. FC Tatran Liptovský Mikuláš informoval o stavbe umelého osvetlenia 
a vyhrievania na štadióne v L.Mikuláši a požiadal SFZ a ostatné kluby 
o možnosť odohratia všetkých domácich jesenných stretnutí u súperov.  

2. Spartak Myjava načrtol problém ohľadom hráčov U21 nominovaných do 
reprezentácie SR, keď nemali vhodnú náhradu na súťažné stretnutie a nebolo 
im umožnené zápas preložiť. 

3. Spartak Myjava predostrel problém ohľadom povolania hráčov do 
reprezentácie a následného riešenia poistenia zo strany SFZ voči hráčom. 

 

K bodu 7: Záver 

Miroslav Richtárik všetkým poďakoval za účasť a pracovné stretnutie uzavrel. 

 

 
Vypracoval: Petra Dvorožňáková   Verifikoval: Miroslav Richtárik 

              
 

 

 

 

 

 


